
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 7. august 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 94
Vil ministeren redegøre for, om Forsvarets Efterretningstjeneste - i lighed med amerikan-
ske tjenester - bruger indkøb af rådata og/eller personhenførbare data fra datamæglere 
og sociale medier i deres arbejde? Og i så fald betragter forsvarsministeren og efterret-
ningstjenesterne dette som værende indhentning i juridisk forstand og dermed underlagt 
lovene for tjenesternes behandling af rådata og persondata? Der henvises til »ODNI Se-
nior Advisory Group Panel Declassified Report on Commercially Available Information« 
godkendt til offentliggørelse den 6. maj 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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